
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XXXV/2017 

z XXXV sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 24 

października 2017 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:07 , a zakończono o godz. 15:45. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 

 radnych . 

( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

- Wicestarosta Nowomiejski – Katarzyna Trzaskalska 

- Skarbnik Miasta                                     - Wioletta Chętnicka 

- Kierownik Referatu Inwestycji 

 i Mienia Komunalnego                            - Damian Artuszewski 

-  Adwokat                                                - Tomasz Kwiatkowski                             

- Przedstawiciele MUKS Olimpia            - Sebastian Prokop – trener kickboxingu wraz z  

                                                                    z podopiecznym Cezarym Pleta. 

- Radna Powiatu                                        - Elżbieta Grzonkowska 

- Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów – Lech Bober  

- Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych: Maciej Przybylski, Daniela Kowalska 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego              - Iwona Laskowska, Marzenna Klimek,  Dariusz  

                                                                     Sobaszkiewicz 

 Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

    - stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu  z  XXXIV sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  
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      bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe  

      Miasto Lubawskie. 

9. Informacja o podmiotach wyznaczonych i zobowiązanych do przyjęcia skazanych w celu  

     wykonywania pracy oraz opinia Prezesa Sądu Rejonowego w Nowym Mieście  

     Lubawskim w zakresie wykonywania pracy przez skazanych. 

10. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

11. Zakończenie sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja dokonał otwarcia XXXV sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że jest odpowiednie quorum do odbycia 

posiedzenia, a więc obrady są prawomocne. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja zarządził minutę ciszy dla 

uczczenia pamięci zmarłego Komendanta Straży Miejskiej -Henryka Kreńskiego.  

Wśród zaproszonych gości  obecny był Cezary Pleta - zawodnik sekcji kickboxingu MUKS 

OLIMPIA, który w m-cu IX.br. zajął I miejsce w Mistrzostwach Europy Juniorów w 

Kickboxingu w Macedonii, Skopje i I miejsce w Mistrzostwach Polski Seniorów w 

Kickboxingu we Włoszakowicach oraz trener sekcji kickboxingu MUKS OLIMPIA w 

Nowym Mieście Lubawskim - Sebastian Prokop. Burmistrz Józef Blank wraz z 

Przewodniczącym Rady Miejskiej Marcinem Deja pogratulował Cezaremu Pleta osiągnięć, 

wręczając dyplom i nagrodę, dziękując za promocję Nowego Miasta Lubawskiego. Słowa 

uznania Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego w asyście Przewodniczącego Rady 

Miejskiej – Marcina Deja skierował również do trenera  – Sebastiana Prokopa, wręczając  

dyplom wraz z kwiatami i gratulując osiągnięć.  

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego 

Andrzeja Nadolskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie w 

obecności 15 radnych  wybrała radnego – Andrzeja Nadolskiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła  zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja przedstawił porządek obrad XXXV sesji 

Rady Miejskiej.                     
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Ad. pkt 4 

 Protokół z XXXIV sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radna Mirosława Czernysz nie zgłosiła uwag do 

protokołu.  Pozostali radni również nie wnieśli uwag do protokołu. Protokół z XXXIV sesji 

Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie w obecności 15 radnych.                                                                                                                   

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –Józef Blank przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni nie wnieśli ustnie zapytań. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Jarosław Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja  odczytał projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

W dyskusji głos zabrała Radna –Lilia Karczyńska proponując przedstawienie  górnych  

stawek podatku od nieruchomości, dlatego że wczoraj na posiedzeniu Komisji Budżetu i 

Finansów takowe zostały zaznaczone. Ponadto wczoraj ukazał się artykuł w Internecie i 

mieszkańcy dzisiaj mówili, iż znowu nastąpiła podwyżka podatków. Myślę, żeby wszyscy  

radni  powinni  być poinformowani o górnych stawkach podatku.  

Kierownik Referatu Podatków i Opłat – Iwona Laskowska przedstawiła górne granice stawek 

kwotowych podatków od nieruchomości, wynikające z obwieszczenia Ministra Rozwoju i 

Finansów obowiązujące w 2018 r. oraz stopę inflacji. 

 Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank wyjaśnił, że podawana oficjalna 

inflacja za rok obliczeniowy wynosi 1,9%, natomiast podwyżki podatku wahają się od 0,95% 

i nie przekraczają poziomu inflacji. Odnośnie podatku od sieci- zrównoważenie naszej spółce 

ewentualnie zwiększonego podatku, wbrew takim głosom, jest o tyle niemożliwe, gdyż 
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rekompensata w formie wnoszenia udziału w spółce nie może być przeznaczona na 

konsumpcję, a  tylko na inwestycje. Tak naprawdę gdybyśmy podnieśli podatek od sieci, to 

zapłaciliby go mieszkańcy. Ekonomia jednoznacznie wskazuje, że jakiekolwiek podniesienie 

podatku od sieci uderza bezpośrednio w mieszkańców, niezależnie czy byłoby to za ciepło, 

wodę czy kanalizację rachunek ekonomiczny ale i zasady gospodarki finansowej powodują, 

że dostawcy czy operatorzy sieci wliczyliby go automatycznie w cenę usług dla 

mieszkańców. Natomiast inna interpretacje nie mają miejsca, a jeśli ktoś inaczej interpretuje, 

to przekłamuje fakty. 

Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXV/221/2017 – stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej –Krzysztof Hoppe 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXV/222/2017 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja przedstawił : 

- pismo przewodnie Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego, 

- opinię  Prezesa Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim dotyczącą potrzeb Sądu 

Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim w zakresie wykonywania pracy przez 

skazanych, 

- informację Burmistrza  Nowego Miasta Lubawskiego o podmiotach wyznaczonych  

 i zobowiązanych do wykonywania kary ograniczenia wolności oraz pracy społecznie 

użytecznej przez skazanych, 

skierowane do Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pisma stanowią zał. nr nr 5-7 do protokołu. 

 Rada Miejska przyjęła powyższą informację do wiadomości, nie wnosząc uwag. 

Ad. pkt 10 

W związku z brakiem interpelacji i zapytań odpowiedzi nie było. 
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Ad. pkt 11 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Marcin Deja zamknął obrady XXXV sesji Rady Miejskiej.  

 

 Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Nadolski                                                                                Marcin Deja 

 

 

 

                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


